

No Sogneforening	
Mødetype	Dagsorden til bestyrelsesmøde i Sognehuset
Mødedato / mødested	04.08.2025 kl. 19.00 – 22.00
Deltagere	Per Pedersen Michael Mulbjerg Bodil Lauridsen Anton Andersen Per Høgh Anna Gade Holm, Karin Lauridsen Sørensen
Fraværende	
Referent	Karin Lauridsen Sørensen
Dagsorden	Dagsorden 1. Godkendelse af referat den 04.06.2025. 2. Mølleansøgninger 3. Siden sidst: Hjemmesiden Vestjyskmarketings tilbud, aktivitetshuset/sognehuset. Status BBR/brandmyndigheder. Gavlmaleri i gymnastiksalen, Legepladsinspektion, sommerfest 19-21.06.2025 ønsker fra udvalget – Pers mail den 30.07.2025 vedlagt, Sankt Hans 23.06.2025, Rapport fra Laila Kildegaard 24.06.2025. 4. Økonomi. 5. Kommende aktiviteter i sognehuset (koncerter/foredrag mm), Frivilligfest 16.08.2025 kl. 12.00. focus 10.05.2025, høstfest 06.10.2025. 6. Udvendig vedligeholdelse af Sognehuset/aktivitetshuset og de grønne områder. – brev fra Ringkøbing-Skjern kommune vedr. indberetning fra Brand og redning vedr. gymnastiksalen - status. 7. ”Velkommen til No” – status Anton, Konni og Michael –folder –hvad gør vi mere (mail 27.06.2025 vedr. VM i fodbold) 8. Byggegrunde i No – byudvikling – lokalplan. 9. Invitation fra Landdistriktskoordinatorerne – find dato. 10. Bordet rundt - focus Bestyrelsesmøder: 01.09.2024 – 06.10.2025 Kommende aktiviteter: deadline focus 10.08.2025 Høstfest 06.09.2025 Focus deadline 10.02. – 10.05. - 10.08. - 10.11
Pkt.	Kommentarer

1.	Referat – godkendt fra den 04.06.2025.												
2.	Mølleansøgninger – ingen nye.												
3.	Siden sidst Vestjydskmarketing kommer med nyt udkast, Anton, Per H og Michael gennemgår det og arbejder videre med udkastet. Karin orienterer Marianne Andersen om at de får nyt bestik til aktivitetshuset, som de har ønsket. Der bestilles det samme bestik som benyttes i sognehuset, så de ved behov kan supplere hinanden. Vi klipper selv hæk denne gang. Michael har taget ved parkeringspladsen og Per H vil tage den ved aktivitetshuset. LOF har ikke henvendt sig for leje af lokaler i aktivitetshuset til efteråret. Per H vil lave en ansøgning på renovering af trappe og fuger i aktivitetshuset sammen med Rolan og Marianne Andersen. Arkitekt Henrik Lindquist har ikke kunne finde sluttegninger på huset, mente at Esben Midtby måske kunne have dem. Per H vil kontakte ham og høre om det er tilfældet. Vi er enige om, at vil skal have fokus på at få speedet projektet op vedr. om registrering af huset, så det står korrekt i BBR. Vi afventer plan fra Jacob Frimure, (det er ham, skal sige hvad der skal til for at huset opfylder krav til festlokaler/forsamlingshus) inden vi vil arbejde videre med en evt. nødudgang i gymnastiksalen. Brandslukningsbeholderne står også til at skulle fornyes. Per H afventer pris fra Jonas gavlmaleren. Billedet indrammes med akustikplader. Mail fra Per P den 30.07.2025 hvor ønsker fra festudvalget er listet op. a. Flugtveje i gymnastiksalen – ja hvis det er nødvendig – vi afventer udspil fra Jacob Frimure om hvad han kræver for ændring i BBR b. Nyt inventar i redskabsrummet– ja – hvem der sætter det om er ikke bestemt endnu. Vi er enige om at der skal ryddes op i tingene i samme omgang. c. Større blæser til fodboldbanen – Lise undersøger hvad det koster d. Støbe stolper til volleyball banen og nye net – afvikles som en arbejdsldørdag/dag i efteråret, ingen dato fastsat. e. Nyt sandlegetøj og boks – det køberSusanne. f. Laminerings maskine – sommerfestudvalget køber den. g. Sider på bålhytten – det aftales at Per P kontakter Jesper (Felix) og spørger om han vil være formand for projektet. Siderne skal være det samme som resten af hytten er lavet af. h. Lys ved bålhytten samt lilleskoven – vi ejer ikke lilleskoven og kommunen skal derfor spørges. Per H vil spørge Poul Gregersen, fra kommunen, om det er noget som de vil bevillige, eller give tillades til at vi etablerer. i. Printer – Per P taler med Holger fra arkivet om det er muligt at benytte deres printer eller vi skal have købt en anden. Sankthansfesten var godt besøgt med 25-30 personer og flere kom til da bålet skulle tændes. Alle kom selv med det de ville have grillet, og der var mulighed for at være indendørs. Næste år skal bålet først tændes til det tidspunkt det er annonceret. Låsesmeden er ikke mulig at få kontakt med. Nyt firma forsøges – Skjern låsesmed. Der er ikke sket meget mht. biogasanlægget. De som har tegnet aftale med biogasanlægget med en 5-årig kontrakt føler sig frustreret/stavnsbundne.												
4.	Økonomi Der har været en omsætning på 320.000 kr. til sommerfesten og udgifter for 232.000 kr. hvilket giver det flotte resultat på 88.000 kr. i overskud. Der er kommet 27.000 kr. retur i moms. <table><tr><td>Børn og unge udvalg</td><td>kr.</td><td>36.892,24</td></tr><tr><td>Driftskredit</td><td>kr.</td><td>0,01</td></tr><tr><td>Intern Lotteri</td><td>kr.</td><td>6.423,23</td></tr><tr><td>Sportsudvalg</td><td>kr.</td><td>150.608,55</td></tr></table>	Børn og unge udvalg	kr.	36.892,24	Driftskredit	kr.	0,01	Intern Lotteri	kr.	6.423,23	Sportsudvalg	kr.	150.608,55
Børn og unge udvalg	kr.	36.892,24											
Driftskredit	kr.	0,01											
Intern Lotteri	kr.	6.423,23											
Sportsudvalg	kr.	150.608,55											

	Støtteudvalg kr. 64.040,19 Vindmølleudvalg kr. 447.685,59 Forsamlingshuskonto kr. 59.900,00 Total saldo kr. 765.549,81 Per P oplyser at vi igen har fået en regning på duge der er jordslået fordi de har været pakket ned i plastposer og er derved blevet jordslået, hvilket giver en regning på 2.000 kr. som kunne være undgået. Det er i forbindelse med sommerfesten. Lotte Bork er den eneste der stadig mangler at betale 4.200 for yoga. Per skriver til hende, at der ikke kommer opstart af ny yoga før regningen er betalt. Tina Jensen mangler at betale den ekstra regning på 1.000 kr., som hun har fået fordi der har været ødelagt basketball mål til festen. De havde heller ikke gjort rent, hvilket Michael valgte at gøre i stedet for.
5.	Kommende aktiviteter 16.08.2025 frivilligfest som i år er lørdag fra kl. 12.00 i aulaen. Torsdagsholdet spørges om opdækning, Bodil og Karin pynter borde. Karin køber øl og vand og Michael laver mad klar, vi griller selv kødet. De nye legeredskaber sættes frem, så de kan benyttes. Høstfest den 6.09.2025 køres lidt som fællesspisning hvor pris for børn er billig. Måske finder Michael noget underholdning. Der er planlagt 2 koncerter – en den 31.10.2025 Twang og en den 07.03.2026. Per H undersøger hvad scenetæppe vil koste, noget vi gerne vil have på plads inden de kommende koncerter. Forslag til focus sendt til bestyrelsen.
6.	Vedligeholdelse Per H har sendt mail til Line fra børnehuset efter at de har været rundt og set hvad vi tænker trænger til en kærlig hånd. Der er ikke sket noget endnu. De aftaler at legepladsen fremadrettet skal være åben, når børnehuset har lukket, hvad den tidligere også har været. Blev lukket i forbindelse med corona.
7.	Velkomst komite Michael og Konni Der er delt mange foldere ud, men og der har været nogen som har benyttet deres mulighed for at indløse fribillet til spisning til sommerfesten er uvis.
8.	Byggegrunde i No. Vi afventer - Anna undersøger status hos kommunen. Per P har af kontakt til Søren Stocvkhol Stauning Hus med intet hørt fra dem, han vil rykke for svar. Vi er alle enige om at det er ærgerligt at der ikke sker nogen nybygning i No. Der blev åbnet op om der skulle laves en gruppe der kun arbejdede med ”byggegrunde i No/ nybygning. Intet blev fastlagt, Michael og Per H udtrykte ønske om at være en del af en evt. gruppe.
9.	Invitation fra Landdistriktskoordinatorerne De kommer og deltager i bestyrelsesmødet den 01.09.2025. ca. en time.
10	Bordet rundt Plæneklipperen er sendt til reparation. Michael er blevet kontaktet af Keld Torp fra Hee, om afholdelse af ølsmagning. Michael tjekker sin kalender og finder en dato. Vi har før afholdt et lignede arrangement med succes. Fremadrettet holder bestyrelsen ikke sommerferie i juli. Sommerfesten er godt at få vendt, når den er i frisk erindring. Der er ikke kommet asfalt ved børnehuset, hvilket kommunen eller sagde de ville gøre år dags temperaturen var over 10 grader. Per H rykker for afklaring. Børnehuset har ikke gjort noget ved huset ved bakken, det ser ikke godt ud. Vi er ikke tilfredse, føler vi bliver nedprioriteret, samtidig syntes vi også det er ærgerligt at området ikke bliver benyttet af børnehuset, da det er et dejligt sted.

	Garagen hvor plæneklipperen bla står er meget dårlig. Karin oplyser at hun ved, at der er lang ventetid ved kommunen på byggetilladelse, hvilket vi forventer vi skal have. Det bestemmes derfor at vi skal søge om byggetilladelse sidst på året eller først i det nye år. Michael fandt et færdigt skur, som kunne fås for 24.000 kr. Vi tænker at Hans skulle være tømrer igen. Kassen til el ved hoppepuden er meget dårlig, Einar spørges på torsdag om det er noget han har mulighed for at lave en ny af. Stien vi har trænger til at blive sprøjtet, Einar spørges om har mulighed for at hjælpe med det. Bodil oplyser at de aflange borde trænger til udskiftning, mange er dårlige, nye borde skal være af bedre kvalitet. Michael undersøger priser og sender det til gruppen. Bodil oplyser at der er sat en ny stor affaldscontainer ud for No Body, ingen har bestilt den og Per P oplyser at det er ikke en, han kan se vi betaler for. Karin tjekker med vores lejer om det er noget han ved noget om, samtidig med at han skal få luftet ud i gangen, det lugter ved No Body.
11	